
     R O M Â N I A 
    JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
         CONSILIUL JUDEŢEAN 
       Nr.23434 din 01.11.2024 
 
 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 16 octombrie 2024, în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 Lucrările ședinței ordinare a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 
16 octombrie 2024, se desfășoară în sala de şedinţe a Palatului Administrativ, Piaţa 
Petru Rareş nr.1, municipiul Bistriţa, judeţul Bistriţa-Năsăud, începând cu orele 
14:30. Prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.445 din 
09.10.2024 a fost convocat Consiliul Județean Bistriţa-Năsăud în ședință ordinară la 
data de 16 octombrie 2024, orele 14:30. Consilierii județeni au fost convocați în 
scris, prin invitație transmisă prin e-mail și telefonic. 

Anunțul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afișat la sediul instituției şi 
publicat pe site-ul www.portalbn.ro și în mass-media locală. 

* 
La ședință este prezent domnul Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului 

Județean Bistrița-Năsăud. De asemenea, sunt prezenți următorii consilieri județeni: 
doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul Antal Attila, domnul Bertel Doru, 
doamna Calo Viorica, doamna Cîrcu Mirela-Maria, domnul Cârlig Cristian-Costel, 
domnul Coman Samuel-Leon, doamna Darabont Emiliana-Cristina, domnul Dedean-
Bortăș Ioan, domnul Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, domnul 
Filipoiu Augustin-Florinel, domnul Forai Mihael-Simion, domnul Galeș Florin-Grigore, 
domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian, domnul Lupșan Nicolae-Grigore, domnul 
Manea Angelo-Aurelian, domnul Marica Marius-Macedon, domnul Moldovan Florin-
Cristian, domnul Pintea Vasile-Lucian, domnul Pop George, domnul Puica Vasile, 
domnul Rus Dorin-Octavian, domnul Rus Marin-Vasile, domnul Sbîrciu Călin, 
domnul Scuturici Gheorghe, doamna Sigmirean Doina-Maria și doamna Ulecan 
Maria. Au lipsit de la lucrările ședinței domnul consilier județean Ganea Octavian-
Mihai și domnul consilier județean Rus Romulus-Virgil. 

* 
Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general al 

județului și domnul Grigore-Florin Moldovan - Administrator public al județului. 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de specialitate al 
Consiliului Județean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - director executiv, 
doamna Parasca Duța-Rafila - director executiv, domnul Ceclan-Oprea Ciprian - 
director executiv, domnul Borgovan Paul-Ioan - șef serviciu, doamna Țigăuan 
Savestița-Susana - șef serviciu, doamna Ceuca Gabriela-Adriana - șef serviciu, 
domnul Poienar Victor - șef serviciu, doamna Vlasiu Alina-Mariana - consilier 
superior, doamna Palade Ionela-Crina - consilier superior, domnul Spân George-
Marian - consilier principal, doamna Nemeș Crina-Grațiela - director Cabinet 
președinte, doamna Neamțiu Oana-Ancuța - consilier Cabinet președinte și domnul 
Tamaș Claudiu Daniel - consilier Cabinet președinte. 
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Au fost invitați la ședință și sunt prezenți în sală: domnul Gavrilaș George-
Alexandru - managerul Complexului Muzeal Bistrița-Năsăud, domnul Pintea Ioan - 
mangerul Bibliotecii Județene „George Coșbuc” Bistrița-Năsăud, domnul Lazany 
Gabriel - managerul Spitalului Clinic Județean de Urgență Bistrița, domnul Șandru 
Ion - directorul general al Societății AQUABIS Bistrița, domnul Cosma Eugen-Vasile 
- directorul Clubului Sportiv „GLORIA 2018” Bistrița-Năsăud, domnul Grec Răzvan - 
directorul Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru Servicii de Alimentare cu 
Apă şi de Canalizare în judeţul Bistriţa-Năsăud, doamna Rus Delia-Claudia - 
directorul general al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Bistrița-Năsăud, domnul Borgovan Lucian - director executiv al Serviciului Public 
Comunitar de Evidenţă a Persoanelor al județului Bistrița-Năsăud și reprezentanți ai 
mass-media locală. 

* 
În Proiectul ordinii de zi, prevăzut în Anexa la dispoziția de convocare, au fost 

înscrise 11 proiecte de hotărâri, precum și procesul-verbal al ședinței ordinare a 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 26.09.2024. 

Proiectele de hotărâri supuse dezbaterii au îndeplinit condițiile prevăzute de 
art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare. 

* 
(Ora 1430) 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bună ziua, stimați colegi! Bine ați revenit în sala de ședințe. Mă bucur să vă 

revăd la ultima ședință din acest mandat, în această formulă.   
Din 30 de consilieri județeni sunt prezenți 28, plus președintele, fiind astfel 

îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a ședinței ordinare a 
consiliului județean. 

Cu permisiunea dumneavoastră, trecem la prezentarea proiectului ordinii de 
zi. 

Proiectul ordinii de zi:  
1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud din data de 26.09.2024 
 

2. Proiect de hotărâre nr.VIII/21641 din 09.10.2024 privind aprobarea 
execuţiei bugetului judeţului Bistriţa-Năsăud pentru trimestrul III al 
anului 2024 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

3. Proiect de hotărâre nr.VIII/21639 din 09.10.2024 privind repartizarea 
sumelor defalcate din TVA pentru finanțarea cheltuielilor descentralizate 
la nivelul județelor pe anul 2024 către unitățile administrativ-teritoriale 
care implementează „Programul pentru școli al României” în județul 
Bistrița-Năsăud, în perioada septembrie-decembrie a anului școlar 2024-
2025 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

4. Proiect de hotărâre nr.VIII/21314 din 03.10.2024 privind aprobarea 
structurii organizatorice a Spitalului Clinic Județean de Urgență Bistrița 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
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5. Proiect de hotărâre nr.VIII/21606 din 08.10.2024 privind aprobarea 
organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Clinic Județean de 
Urgență Bistrița 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

6. Proiect de hotărâre nr.VIII/21636 din 09.10.2024 privind constituirea 
dreptului de administrare în favoarea Clubului Sportiv „GLORIA 2018” 
Bistrița-Năsăud asupra imobilelor-terenuri, situate în loc.Unirea, 
str.Aerodromului nr.33, mun.Bistrița, înscrise în C.F. nr.84047 și C.F. 
nr.85169 Bistrița, proprietate publică a județului Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

7. Proiect de hotărâre nr.VIII/21674 din 09.10.2024 privind a șasea 
rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului Bistriţa-
Năsăud pe anul 2024 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

8. Proiect de hotărâre nr.VIII/21678 din 09.10.2024 privind repartizarea 
unei sume din Fondul de rezervă bugetară la dispoziția Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud, pe anul 2024 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Co-inițiator: Viorica Calo - Consilier județean 
 
9. Proiect de hotărâre nr.VIII/21502 din 07.10.2024 privind aprobarea 
trecerii din domeniul public al județului Bistriţa-Năsăud în domeniul 
public al comunei Milaș a bunurilor aferente infrastructurii punctelor de 
colectare a deșeurilor realizate pe terenurile proprietate publică a 
comunei Milaș, în cadrul proiectului „Sistem de management integrat al 
deșeurilor solide în judeţul Bistriţa-Năsăud” 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

10. Proiect de hotărâre nr.IX/21691 din 09.10.2024 pentru modificarea 
Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.50/2024 
privind aprobarea modificării, prin act adițional, a Contractului de 
concesiune nr.34/2013 privind delegarea prin concesiune a Serviciului 
public de management și operare a Centrului de Management Integrat al 
Deșeurilor Tărpiu, județul Bistrița-Năsăud, cu modificările și completările 
ulterioare 
Iniţiator: Camelia Tabără - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud  
 

11. Proiect de hotărâre nr.IX/21689 din 09.10.2024 privind aprobarea 
Studiului de fezabilitate revizuit, a indicatorilor tehnico-economici și a 
cofinanțării proiectului „Proiect regional de dezvoltare a infrastructurii de 
apă și apă uzată din județul Bistriţa-Năsăud”, finanțat prin Programul 
Dezvoltare Durabilă 2021-2027 
Iniţiator: Camelia Tabără - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud  
 
12. Proiect de hotărâre nr.VIII/21634 din 09.10.2024 privind darea în 
administrarea temporară a Consiliului local Beclean a unui tronson din 
drumul județean DJ 172, cuprins între km 0+000 - 5+975, înscris în CF 
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nr.31088 și nr.31089 Beclean, proprietate publică a județului Bistrița-
Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 
13. Diverse 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

        Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă rog să votați, 
stimați colegi. 

Cu 29 de voturi „pentru”, ordinea de zi a fost aprobată. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
1.  Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 

Județean Bistrița-Năsăud din data de 26.09.2024 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. Vă rog să votați.  
Cu 28 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, procesul-verbal a fost 

aprobat. 
Vă mulțumesc. 
(A votat „abținere” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte -  

  2. Proiect de hotărâre nr.VIII/21641 din 09.10.2024 privind 
aprobarea execuţiei bugetului judeţului Bistriţa-Năsăud pentru trimestrul 
III al anului 2024 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 

  Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot. 
  Cu 28 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre a fost 
adoptat. 

Vă mulțumesc. 
(A votat „abținere” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
3. Proiect de hotărâre nr.VIII/21639 din 09.10.2024 privind 

repartizarea sumelor defalcate din TVA pentru finanțarea cheltuielilor 
descentralizate la nivelul județelor pe anul 2024 către unitățile 
administrativ-teritoriale care implementează „Programul pentru școli al 
României” în județul Bistrița-Năsăud, în perioada septembrie-decembrie 
a anului școlar 2024-2025 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții? Vă rog, domnule consilier. 
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Samuel-Leon Coman: - consilier județean -  
Domnule președinte, stimați colegi! Sper să fiți de acord, să recomandăm la 

acest punct, pe viitor, primarilor, să-și ia acești bani și să liciteze la nivel local. Cred 
că e mult mai bine, decât dacă facem noi, pentru că, sunt multe probleme cu acest 
program și dacă ar face lucrul acesta, cred că serviciile ar fi mult mai aproape de 
copiii din localități. Știm toți la ce ne referim. Deci, un primar cred că ar ști mult mai 
bine și licita acești bani puși la dispoziție și firmele care ar face aceste servicii, cred 
că ar fi mult mai apropiate de copii. Cam atât am vrut să spun. Mulțumesc! 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Da, mulțumesc domnule consilier. Acest punct e deschis de 4-5 ani de zile. 

Toți primarii care au dorit să preia implementarea acestui proiect au putut să o 
facă. Pot să o facă și în continuare de aici încolo. Noi tocmai aceasta facem prin 
acest proiect de hotărâre, dăm banii pentru consiliile locale care au preluat acest 
lucru. Doi, nu primarul face licitația ci o comisie de achiziții. Trei, cred că directorii 
de școli și cei care sunt responsabili să preia cornul și laptele ar trebui să fie cu 
mult mai responsabili decât sunt acum. Pentru că, este impardonabil copilașii să 
primească acele mizerii care se numesc cornuri, biscuiți sau lapte. Acolo este 
problema nu la primar și la achiziție. La cei care preiau acele produse, care așa cum 
au fost puse în presă, arată într-un mod execrabil.   

Samuel-Leon Coman: - consilier județean -  
Păcat de bani. 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
De acord cu dumneavoastră. Dar, am vrut doar să completez. Nu primarul 

preia cornul, nu primarul face achiziția. Mulțumesc! Dacă sunt alte intervenții? 
Da, întru totul de acord, am descentralizat de mai mult de 5 ani. Sunt o serie 

de colegi primari care au solicitat, au preluat și desfășoară procedura de achiziție 
publică cu personalul de specialitate. Dar, cea mai mare problemă este în școli, la 
cei care sunt responsabili de preluarea acestor produse și la instituțiile statului care 
ar trebui să verifice calitatea produselor, nu numai acolo și prin hypermarket și prin 
supermarketuri și prin alte părți. Dar, este un subiect cu mult mai complicat. 

Bun. Dacă nu sunt alte intervenții, deschidem procedura de vot, vă rog să 
votați.   

Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
4. Proiect de hotărâre nr.VIII/21314 din 03.10.2024 privind 

aprobarea structurii organizatorice a Spitalului Clinic Județean de 
Urgență Bistrița 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 

         Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
         Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt. Deschidem procedura de vot, vă rog 
să votați.  

Cu 27 de voturi „pentru”, 1 vot „ împotrivă” și 1 „abținere”,  
proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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 (A votat „împotrivă” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian. A votat 
„abținere” domnul consilier județean Kecskés-Simonca Tiberiu-Ciprian.) 

Vă mulțumesc. 
* 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
5. Proiect de hotărâre nr.VIII/21606 din 08.10.2024 privind 

aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Clinic 
Județean de Urgență Bistrița 

Comisia de administrație - aviz favorabil  
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 
Cu 26 de voturi „pentru”, 1 vot „ împotrivă” și 2 „abțineri”, proiectul 

de hotărâre a fost adoptat. 
(A votat „împotrivă” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian. Au votat 

„abținere” doamna consilier județean Calo Viorica și domnul consilier județean 
Filipoiu Augustin-Florinel.) 

Vă mulțumesc. 
* 

Emil Radu Moldovan:- președinte- 
  6. Proiect de hotărâre nr.VIII/21636 din 09.10.2024 privind 

constituirea dreptului de administrare în favoarea Clubului Sportiv 
„GLORIA 2018” Bistrița-Năsăud asupra imobilelor-terenuri, situate în 
loc.Unirea, str.Aerodromului nr.33, mun.Bistrița, înscrise în C.F. nr.84047 
și C.F. nr.85169 Bistrița, proprietate publică a județului Bistrița-Năsăud 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil  
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 

Cu 27 de voturi „pentru” și 2 „abțineri”, proiectul de hotărâre a fost 
adoptat. 

(Au votat „abținere” domnul consilier județean Moldovan Florin-Cristian și 
domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian.) 

  Vă mulțumesc. 
* 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
7. Proiect de hotărâre nr.VIII/21674 din 09.10.2024 privind a 

șasea rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului Bistriţa-
Năsăud pe anul 2024 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
 Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt. Vă rog să votați. 
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Cu 28 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre a fost 
adoptat. 

(A votat „abținere” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian.)  
Mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
8. Proiect de hotărâre nr.VIII/21678 din 09.10.2024 privind 

repartizarea unei sume din Fondul de rezervă bugetară la dispoziția 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud, pe anul 2024 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Doamna consilier Calo, vă rog. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. Bună ziua tuturor. Fiind inițiatorul acestui 

proiect, am mulțumit și în cadrul celor două comisii, vreau să mulțumesc și acum în 
plen, doamnei director, pentru că a reușit din alte conturi, să transfere, în fondul de 
rezervă, suma care trebuie să plece în cele două județe, la Galați și la Vaslui. Vă 
mulțumesc și dumneavoastră, domnule președinte, că ați fost de acord și m-ați 
susținut la acest proiect. Mulțumesc mult! 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Și eu, vă mulțumesc, doamna Calo și vă felicit pentru inițiativă. Cred că, chiar 

dacă, situațiile sunt destul de complicate pentru noi toți din punct de vedere 
financiar, în astfel de momente trebuie să fim cu toții solidari, alături de oamenii 
care au suferit pagube, distrugeri și pierderi, în urma calamităților naturale din cele 
două județe.  

Dacă sunt alte intervenții? Nu sunt, deschidem procedura de vot, vă rog să 
votați.        

Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
9. Proiect de hotărâre nr.VIII/21502 din 07.10.2024 privind 

aprobarea trecerii din domeniul public al județului Bistriţa-Năsăud în 
domeniul public al comunei Milaș a bunurilor aferente infrastructurii 
punctelor de colectare a deșeurilor realizate pe terenurile proprietate 
publică a comunei Milaș, în cadrul proiectului „Sistem de management 
integrat al deșeurilor solide în judeţul Bistriţa-Năsăud” 
 Comisia de administrație - aviz favorabil 

Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 
Cu 29 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 

* 
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Emil Radu Moldovan:- președinte - 
10. Proiect de hotărâre nr.IX/21691 din 09.10.2024 pentru 

modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.50/2024 privind aprobarea modificării, prin act adițional, a 
Contractului de concesiune nr.34/2013 privind delegarea prin concesiune 
a Serviciului public de management și operare a Centrului de 
Management Integrat al Deșeurilor Tărpiu, județul Bistrița-Năsăud, cu 
modificările și completările ulterioare 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 
Cu 28 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
Vă mulțumesc. 

 (A votat „abținere” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian.)  
* 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
11. Proiect de hotărâre nr.IX/21689 din 09.10.2024 privind 

aprobarea Studiului de fezabilitate revizuit, a indicatorilor tehnico-
economici și a cofinanțării proiectului „Proiect regional de dezvoltare a 
infrastructurii de apă și apă uzată din județul Bistriţa-Năsăud”, finanțat 
prin Programul Dezvoltare Durabilă 2021-2027 

Comisia economică - aviz favorabil  
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 
Cu 28 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
Vă mulțumesc. 

 (A votat „abținere” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian.)  
* 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
  12. Proiect de hotărâre nr.VIII/21634 din 09.10.2024 privind darea 
în administrarea temporară a Consiliului local Beclean a unui tronson din 
drumul județean DJ 172, cuprins între km 0+000 - 5+975, înscris în CF 
nr.31088 și nr.31089 Beclean, proprietate publică a județului Bistrița-
Năsăud 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt. Deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 
Cu 28 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
Vă mulțumesc. 

 (A votat „abținere” domnul consilier județean Pintea Vasile-Lucian.)  
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* 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
La Diverse, vă rog să îmi permiteți doar câteva cuvinte. În primul rând, să vă 

mulțumesc foarte mult pentru sprijinirea tuturor proiectelor pentru dezvoltarea 
județului Bistrița-Năsăud. Cred că fără a fi lipsiți de modestie, putem să ne 
declarăm cu toții mulțumiți. A fost un mandat fructuos, mandat în care s-au 
implementat foarte multe proiecte de dezvoltare în județul Bistrița-Năsăud. Am 
finalizat un număr important de proiecte, am demarat alte proiecte. Îmi dorec ca 
Bunul Dumnezeu să ne dea sănătate tuturor. Vă felicit pe cei care ați fost realeși și 
vă doresc succes!  

De asemnea, mult succes și celorlalți care nu veți mai face parte din plenul 
consiliului județean pentru următorul mandat 2024-2028. Pentru cei care v-am 
greșit, sau mă rog, ce am făcut, îmi cer iertare și scuze. Sper să puteți să mă 
iertați. Dacă v-am supărat pe careva, nu am făcut-o cu intenție, poate din dorința 
de a face prea mult bine sau din diferite motive, în anumite momente. Eu chiar la 
modul sincer, vă mulțumesc mult, tuturor, pentru contribuția fiecăruia dintre 
dumneavoastră și pentru tot ceea ce am reușit să facem împreună.  

Vă mulțumesc mult, sănătate multă și mult, mult succes! 
Dacă altcineva vrea să intervină, vă rog? Domnul vicepreședinte Kecskés -

Simonca Tiberiu-Ciprian, vă rog. 
Kecskés-Simonca Tiberiu-Ciprian: - consilier județean -  
Bună ziua! Îmi pare bine că ne vedem sănătoși, la sfârșitul unui mandat, din 

punctul meu de vedere, fiind nou în administrație, foarte complicat. După 2 ani sau 
după anii de pandemie, am intrat în forță, cu niște proiecte foarte mari. Au fost, 
anul 2022 și 2023 maraton, cel puțin maraton, ca să închidem la 31 decembrie 
2023. Vă mulțumesc tuturor că ați fost implicați, ați dat dovadă de coeziune și ați 
făcut ca toate proiectele să poată fie închise la momentul respectiv, dacă nu 
presiunea asupra județului era imensă. Mai mult de atât, în spatele nostru, vreau 
să-i felicit pe toți angajații consiliului județean, funcționari publici și nu numai, 
pentru că fără ei, județul nu funcționează, nu merge înainte și le urez mult succes 
în continuare tuturor și viitorului consiliu județean să aveți grijă de Bistrița-Năsăud! 

Mulțumesc, tare mult!                
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Mulțumesc, domnule vicepreședinte! Doamna consilier Calo, vă rog. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. Deci, nu pot să nu închei ziua de astăzi, 

pentru mine este o emoție foarte mare și mă bucur din nou, că suntem toți 
împreună și nu ne vedem pe televizor. Este mult mai bine așa și ne simțim mult mai 
bine așa. Dar, nu pot să plec, astăzi, de aici ... vreau să mulțumesc celor din 
departamentul din consiliul județean, toate departamentele, de câte ori și repet de 
câte ori am avut nevoie de o lămurire, de o hârtie, de un mesaj, absolut toate 
departamentele, mi-au răspuns, prompt, la toate cerințele mele, ale noastre. Mă 
gândesc că și ale noastre, nu numai ale mele.  

Vă mulțumesc din suflet, vă doresc tuturor în noul madat mult succes. 
Domnule președinte, să ne facem treaba tot așa de bine, în frunte cu 
dumneavoastră și noi trebuie să ne facem treaba așa cum trebuie, în noul mandat.  
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Dacă tot suntem la diverse, aș vrea să vă pun o întrebare, așa ca și încheiere. 
Să ne spuneți și nouă, pe data de 22, unde se va instala următorul consiliu 
județean? Mulțumesc! 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Da. Altcineva, mai vrea să intervină? Vă rog, domnule consilier.  
Attila Antal: - consilier județean -  
Mulțumesc, domnule președinte, doamna vicepreședinte, stimați colegi! Scurt 

doar. Sunt foarte mândru că am făcut parte din acest parlament al județului nostru. 
Felicit toată echipa, vă felicit și pe dumneavoastră și vă doresc mult succes pe mai 
departe! Mulțumesc! 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumim, domnule consilier. Dacă altcineva mai dorește să intervină? 
Dacă nu și eu vă mulțumesc că apreciați munca colegilor noștri care nu este 

ușoară și într-adevăr sunt de acord cu domnul vicepreședinte Kecskés că fără 
această armată de furnicuțe, nu se poate duce la final nimic. Noi aici dezbatem, 
decidem, dar apoi este o muncă titanică, în spate, pentru a putea ca aceste 
proiecte să ajungă la final. Sper ca doamna Calo să le mulțumească și în noul 
mandat, la începutul mandatului, nu numai pe final. Cred că acum a vrut să se 
pună bine cu ei, ca să o ducă mai bine în viitorul mandat.  

Legat de ședința de constituire a viitorului consiliu județean, pentru că 
proiectul este în derulare și încă nefinalizat aici ... am rugat instituția prefectului, să 
urgenteze un pic, să facă un pic de curățenie, ca să nu ne despărțim on-line. 
Ședința de constituire va avea loc în Sala de ședințe a Consiliului Municipal Bistrița, 
unde se vor constitui cele două consilii, consiliul județean și consiliul municipal. Vor 
depune jurământul viitorul președinte al consiliului județean și viitorul primar ales, 
unde va fi prezent și Înaltpreasfințitul Andrei și toți ceilalți reprezentanți ai cultelor  
religioase recunoscute de lege, pentru că e important să începem drumul alături de 
Bunul Dumnezeu, să-l avem pe Bunul Dumnezeu alături de noi. 

Deci, marți, 22 octombrie, ora 12:00, în sala de ședințe a Consiliului 
Municipal Bistrița, prima constituire este cea a consiliului județean și după ce 
terminăm noi constituirea, va avea loc constituirea Consiliului Municipal Bistrița. 

Calo Viorica: - consilier județean - 
Domnule președinte, nu v-am pus întrebarea numai așa ca să aud răspunsul, 

pentru că eu, aseară, am studiat Legea funcționarului public. Nu, Legea 
administrației publice. Pardon. La ora 10 eu citeam Legea administrației publice. 

Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Da. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Da, așa este, la ora 10 citeam legea. Într-adevăr am auzit și eu, și de aceea 

v-am pus întrebarea aceasta. Am auzit și eu că se va face la primărie. Dar, acea 
lege nu spune că poți să faci și să depui jurământul, sunt 2 instituții separate. Una, 
este instituția primăriei, cealaltă este instituția consiliului județean. Singurul lucru ce 
îl dă voie acea lege este că poți să-ți depui jurământul, tu ca primar și tu ca 
președinte de consiliul județean, și după ce ți-ai depus jurământul tu ca primar și tu 
ca președinte de consiliul județean, în termen de maxim trei zile, poți să convoci 
echipa de consiliu municipal și echipa de consiliul județean să depună jurământul. 
Dar, ca să depui jurământul, două instituții în același loc și deodată? 
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Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Nu, nu deodată, pe rând. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Mă rog! Îmi plac glumele dumneavoastră, la sfârșit de mandat, îmi plac 

glumele dumneavoastră. 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Vă las să terminați și pe urmă vă lămuresc. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Eu nu v-am oprit...  
Emil Radu Moldovan:- președinte - 
Am vrut să corectez, că nu ne suim deodată, toți peste olaltă acolo... 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Doamne ferește. Vedeți că este presa aici și poate să interpreteze orice, 

domnule președinte, că acum terminăm și ar trebui să terminăm, bine!  
Legea, nu-ți dă voie ca două instituții, să depună jurământul, în același timp! 

Indiferet că e odată și indiferent că e după aceea. Nu. Mulțumesc! 
 Emil Radu Moldovan:- președinte - 
 Stimată doamnă Calo, pentru că tot e la modă, suntem într-un stat de drept, 

într-o democrație deja consolidată, cel care organizează astfel de evenimente este 
instituția prefectului, care emite ordine și stabilește unde și cum se desfășoară 
aceste evenimente. Nu cred că instituția prefectului încalcă legea. Vă readuc aminte 
că constituirea consiliului județean în 2012, s-a făcut în același loc, în Sala de 
ședințe a Consiliului Municipal Bistrița. În 2020, am organizat-o la Centrul Cultural 
Dacia, sigur că era o stare mai specială, atunci, cu pandemia.  

Primarul sau președintele nu pot depune jurământul, decât în fața consiliului 
județean și al consiliului local, constituit. După ce se constituie, se depune 
jurământul de către fiecare consilier județean și de către președintele consiliului 
județean. În situații excepționale, în care nu se poate în 30 de zile de la validare, 
acolo prevede legea, se poate depune, dacă nu mă înșel, nu știu, în fața 
judecătorului delegat care a validat mandatul. Așa că am rugămintea la 
dumneavoastră să nu fiți emoționată și îngrijorată, că nu vom desfășura manifestări 
legale și este și un prim gest de curtoazie și prietenie către Primăria Municipiului 
Bistrița și către consiliul municipal și ca să fiu foarte corect până la final, acea sală 
arată cu mult mai bine decât sala noastră.  

Dacă sunt alte intervenții, vă rog?    
Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 

 Sperăm să nu le conduceți pe amândouă, domnule președinte. 
Emil Radu Moldovan:- președinte - 

 Dacă nu ai fi dintr-un sat cu soacra, aș spune ceva, dar, mă abțin. Îmi este 
peste cap ceea ce am aici și poate că în ultimii 4 ani, Bistrița ar fi avut nevoie de 
intervenția mea la primărie. Dar, pentru următorii 4 ani, te asigur chiar dacă nu ai 
domiciliul în Bistrița și voi la Telciu, ați ales să mergeți pe continuitate, lucru care 
nu e rău, e bun, bistrițenii au ales schimbarea și domnul Gabriel Lazany, care mai 
are câteva zile de manager la Spitalul Clinic Județean de Urgență Bistrița, te asigur 
că va fi un primar foarte bun și nu va avea nevoie primăria Municipiului Bistrița de 
un conducător suplimentar.  
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 Dar, dacă Primăria Municipiului Bistrița, ca orice primărie din județul acesta, 
va avea nevoie de sprijinul nostru, a consiliului județean, așa cum de fiecare dată l-
am acordat, eu cred că vom găsi o majoritate să-l acordăm în continuare.  

 Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 
 Credeam că îmi mulțumiți, domnule președint. V-am spus ca prevenție doar.  
 Emil Radu Moldovan:- președinte - 
 Îți mulțumesc când, uite mie glumele acestea...doamna Calo a fost drăguță 

că i-a plăcut gluma mea, și cred că și ție îți plac glumele tale. Nu pot să nu fiu de 
acord. Dacă îți plac glumele tale, nu e nici un fel de problemă. 

Bun. Dacă nu mai sunt alte intervenții, încă o dată mulțumiri, sănătate multă 
și ca de fiecare dată, cei care doriți, vă rugăm să rămâneți puțin în hol pentru a 
putea închina un pahar de șampanie și a mai schimba câteva vorbe între noi. 

Doamne ajută!       

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1456) 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
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